
Zeren Sporun Hızlı Yükselişi 

Zeren Spor geçen yıl Sultanlar Liginde mücadele eden Çukurova Belediyesinin Yarışma haklarını 

devralarak bu yıl sultanlar liginde mücadele etmeye başlayan bir Ankara takımımız. Arkasında Enerji, 

Gemicilik, Media, Bankacılık gibi sektörlerde faaliyet gösteren Zeren Group var. 

Kulüp Mustafa Yiğit Zeren tarafından 2022 yılında Zeren Group Yatırım Holding A.Ş.’nin 

desteğiyle kurulmuştur. (web sitelerinde bu şekilde yazıyor) sultanlar ligi takımının yanında alt takımı 

diyebileceğimiz 1. Ligde de bir takımı mücadelesine devam etmektedir.  

Zeren Spor Sultanlar liginin ilk yarısını 8 galibiyet 5 mağlubiyet ile 7. Sırada tamamladı. Zeren 

spor ile ilgili olarak geçen hafta medyada yer alan haberlere göre CEV in Wild Card’ı (Joker kart) ile 

önümüzdeki sezon CEV Şampiyonlar Liginde yer alacağı yönünde haberler çıktı. Bu konu ile ilgili Cev 

yada Kulüpten resmi bir açıklama yok. Fakat Haberi veren kaynaklar güvenilir kaynaklar.  

 

Eğer bu olay doğruysa; ortaya çıkabilecek bazı sakıncalardan bahsetmek istiyorum. 

Ülkemizdeki ve Avrupadaki diğer takımlara haksızlık olacaktır. 
CEV Şampiyonlar Ligi Avrupa’nın ve dünyanın en üst ligi olarak kabul edilmekte. Voleybol 

takımlarının hepsi bu ligde yer alabilmek için mücadele veriyorlar. Ülkemiz iki yıldır bu ligde 3 takım ile 
yer almakta. Bunlar sultanlar liginde ilk üçe giren takımlar olmakta. Aynı şekilde diğer ülkelerde de lige 
katılan takımlar kendi liglerinde şampiyon olan yada ikinci olan takımlar.  

Zeren spor ilk yarı maçlarındaki sergilediği performansa göre ligimizde ilk dörde girebilecek bir 
durumu yok. Muhtemelen CEV’e önümüzdeki sezon için takıma yapacağı yatırımları anlatarak bu özel 
katılım davetiyesini aldığını düşünüyorum. Zaten hemen dedikodu medyası Oyuncu olarak Egonu, 
Hande, Antrenör olarak Terziç’in adını telaffuz etmeye başladılar 
 

Başarı basamaklarını tek tek çıkmak her zaman daha iyidir 
Kulüp 2 yıl önce kuruldu. Gerekli voleybol kültürü oluşmadan basamakları üçer beşer çıktığında 

sorunlarla karşılaşabileceğini düşünüyorum. Büyük paralar vererek kuracağı takımda başarı gelmezse 
yöneticilerde bıkkınlık ve desteği çekme gibi durumlar ortaya çıkabiliyor bu konuda “Hızlı giden atın” 
diye başlayan atasözümüzü hatırlatmak isterim.  
 
Yeni bir Takımın Pahalı Transferler yapması Transfer Piyasasını altüst edecektir 

Bir dönem Futbolda Siirt sporun büyük paralar vererek yıldız sporcuları transfer etmesiyle o yıl 
transfer piyasası altüst olmuştu. Aynı durumun önümüzdeki sezon için Zeren Spor’un tekrarlaması 
halinde voleybol piyasasında da sıkıntılı durumlar ortaya çıkabilir. 

Şu ana kadar oluşabilecek olumsuz durumlar hakkında bilgiler vermeye çalıştırm.  

Fakat olaya iyi yönden bakacak olursak Vakıfbank’ın 6 yıl önce Ankara’dan İstanbul’a taşınması 

ile ligde üst sıraları zorlayabilecek bir Ankara takımı yoktu. Zeren Spor ile Ankara voleyboluna hareket 

gelecektir. Aynı şekilde CEV Şampiyonlar Ligine dört takımla katılmak bize bu ligde takımlarımızdan 

birinin şampiyon olmasını biraz daha kolaylaştıracaktır. Bu durum da ülkemiz voleybolu adına iyi bir 

durum olacaktır. 

 

Bu haftaki yazımı burada sonlandırıyorum 2025 yılının herkes için mutluluk getirmesini 

diliyorum. Kalın sağlıcakla  

  



https://www.noktagazetesi.com.tr/yazarlar/ahmet-san/kimdir-bu-zeren-spor-nasil-bu-kadar-hizli-

yukseldi-310651 

 


